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PROCES - VERBAL 
Încheiat în şedinţa extraordinară a Consiliului Local al Sectorului 6 

din data de 21.11.2023 
 
 
 Lucrările şedinţei au început la ora 10:00 și s-au desfășurat online, în sistem de 
videoconferință, prin aplicația WEBEX. Accesul s-a făcut folosind invitația de participare 
(link) transmisă pe adresa de e-mail a fiecărui consilier local. 
 În deschiderea lucrărilor şedinţei s-a făcut apel audio și video și la începutul şedinţei au 
fost prezenți 15 consilieri locali din 27 de consilieri locali în funcție. Pe parcursul şedinţei s-a 
conectat d-na Popescu și s-a deconectat dl Ciontu. Au lipsit dl Bordei, dl Coșcodaru,               
dl Desculţescu, dl Iacob, dl Pană, dl Petcu, dl Simion E., dl Stanciu, d-na Surulescu,                     
d-na Trăistaru și dl Zainea.  
 Convocarea membrilor Consiliului Local al Sectorului 6 s-a făcut în scris prin 
Dispoziția Primarului Sectorului 6 nr. 2631 din 20.11.2023, în temeiul dispoziţiilor art. 133 
alin. (2) lit. a),   art. 134 alin. (1) lit. a), alin. (4) și alin. (5), art. 135, art. 155 alin. (1) lit. b) şi 
lit. e) și ale  art. 196 alin. (1) lit. b) din Ordonanţa de Urgență a Guvernului nr. 57/2019 privind  
Codul administrativ, cu modificările și completările ulterioare, invitația la ședință precizând 
data, ora și locul desfășurării acesteia. 

Dispoziția Primarului Sectorului 6 nr. 2631 din 20.11.2023 a fost adusă la cunoştinţa 
publică prin afişare la avizierul Primăriei Sectorului 6 și pe site-ul instituţiei. 
 Menționăm că ședințele Consiliului Local al Sectorului 6 pot fi accesate pe site-ul 
instituției la adresa www.primarie6.ro, la secțiunea Ședințele consiliului local și pe pagina de 
facebook la adresa facebook.com/PrimariaSectorului6. 

 

Anexă la Dispoziția Primarului Sectorului 6 nr. 2631 din 20.11.2023 
 

 
 

Nr. 
crt. 

Comisii de 
specialitate ale 
C.L. Sector 6 

 
PROIECT ORDINE DE ZI 

1.  nr. 1 și nr. 5 

Proiect de hotărâre nr. 277/20.11.2023 privind modificarea și 
completarea Hotărârii Consiliului Local Sector 6 nr. 165/26.07.2022 
privind aprobarea Programului Local actualizat de Reabilitare 
Termică Sector 6, precum și aprobarea contractării și garantării unei 
finanțări rambursabile interne în valoare de până la 150.000.000 lei 
în vederea finanțării unor obiective de investiții cuprinse în 
program, precum și a altor obiective de investiții publice de interes 
local, cu modificările și completările ulterioare 

 

Dl Demirel Spiridon, secretar general: Bună ziua, doamnelor și domnilor consilieri!                   
Vom începe şedinţa de astăzi cu efectuarea prezenţei!  

  

 

SECTORUL 6 AL MUNICIPIULUI BUCUREŞTI  
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Sunt prezenţi 15 consilieri locali din 27 de consilieri locali în funcţie. Lipsesc dl Bordei,                        
dl Coșcodaru, dl Desculţescu, dl Iacob, dl Pană, dl Petcu, d-na Popescu, dl Simion E.,                     
dl Stanciu, d-na Surulescu, d-na Trăistaru şi dl Zainea.  

Dl președinte, aveți cuvântul! 
Dl Marius Ionel Ungureanu, preşedinte de şedinţă: Vă mulțumesc, domnule secretar 

general!  
Bună ziua, doamnelor și domnilor consilieri! Şedința de astăzi a fost convocată prin 

dispoziția domnului primar numărul 2631 din 20.11.2023. 
Avem la dosar raportul de informare depus de către responsabilul pentru relația cu 

societatea civilă prin care ne informează că față de proiectul propus pe ordinea de zi și pe           
site-ul instituției Primăriei Sectorului 6, de la societatea civilă nu au fost primite propuneri, 
sugestii sau recomandări pentru amendarea acestui proiect.  

Supun la vot proiectul ordinii de zi aprobat prin dispoziția numărul 2631 din 
20.11.2023. Voturi “împotrivă”? Nu sunt. “Abțineri”? Nu sunt. Voturi “pentru”? Cu 15 voturi 
“pentru”, ordinea de zi a fost aprobată. 

Aș vrea să vă propun aceeași modalitate ca la ședința trecută, în sensul că, dacă nu sunt 
discuții generale să trecem la votarea proiectului în ansamblu lui. Este cineva împotrivă?                 
Se abține cineva? Nu se abține. Mulțumesc frumos! 

Singurul proiect pe care îl avem astăzi pe ordinea de zi este Proiect de hotărâre         

nr. 277/20.11.2023 privind modificarea și completarea Hotărârii Consiliului Local Sector 6       

nr. 165/26.07.2022 privind aprobarea Programului Local actualizat de Reabilitare Termică 

Sector 6, precum și aprobarea contractării și garantării unei finanțări rambursabile interne în 

valoare de până la 150.000.000 lei în vederea finanțării unor obiective de investiții cuprinse în 

program, precum și a altor obiective de investiții publice de interes local, cu modificările și 

completările ulterioare.  
Dacă sunt discuții? 
Vă rog, d-na consilier Mitran!  
D-na Georgeta Mitran, consilier local: Mulțumesc, domnule președinte! 
Pentru colegii noștri și pentru cei de acasă cred că ar fi util ca cineva din executiv să  

explice toate modificările și tot ce înseamnă acest proiect cu explicațiile referitoare la fiecare 
capitol în parte. Mullțumesc! 

Dl Marius Ionel Ungureanu: Dl consilier Ciontu, vă rog! 
Dl Gheorghe Ciontu, consilier local: Stimați colegi, considerăm că rectificarea 

bugetului în zile consecutive este o formă de tratare cu lipsă de respect față de noi. Credem că 
investițiile, fiind activități care au o inerție mare în declanșare, în urmărire, este de la sine 
înțeles că ceea ce se propune astăzi nu se va realiza clar, pentru că nu mai este timpul material 
necesar pentru aceste investiții. În același timp, am votat o sumă destul de consistentă pentru 
reabilitarea blocurilor. Acum, o parte importantă din această sumă este redistribuită pentru alte 
obiecte de investiții. Credem că investițiile care au fost începute pentru reabilitarea blocurilor 
deja rămân fără surse de finanțare. Este ceva foarte neserios în treaba aceasta, pentru că în 
cazul în care se considera că din anumite motive obiective, investițiile în reabilitarea termică a 
blocurilor nu se puteau face la timp, poate că existau aceste condiții obiective, deși mă 
îndoiesc, credem că este vorba de neurmărire corectă și profesionistă a acestei activități 
investiționale, dar dacă se se vedea că nu se pot realiza din timp, trebuiau să vină și să ne 
propună o modificare de alocare a acestor investiții. Din aceste motive, să știți că grupul de 
consilieri P.S.D. nu a participat la această ședință pentru că o considerăm ca fiind o formă 
evidentă de lipsă de respect față de noi. Vă mulțumesc! 

Dl Marius Ionel Ungureanu: Mulțumesc, domnule consilier! 
Din executiv, dacă este cineva care poate să răspundă doamnei Mitran? 
Dl Bogdan Ciocîrlan, director general Direcția Generală Economică: Bună ziua!       

Aș dori să explic și eu situația. Nu cred că este o situație plăcută pentru absolut nimeni. Nici 
vorbă ca aceste blocuri să nu se întâmple. Tot ceea ce fac este ca eu să pot să fiu flexibil și să se 
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înțeleagă că ordonanța aceasta ne-a îngrădit foarte mult, astfel că ele sunt făcute, doar parte din 
ele urmează să se aducă procesele-verbale de recepție. Am avut acest spațiu mic pe care dorim 
să-l fructificăm, astfel că nu s-au adăugat decât următoarele obiective pe anexă și le enumăr 
acum, ca să se știe: consolidare, extindere și modernizare Cinematograf Favorit, reabilitare 
sistem rutier Valea Largă, reamenajare, reabilitare Arieșul Mare parcarea, regenerare urbană a 
trotuarului nordic, modernizare parcare Bulevardul Constructorilor și auto electric. De ce am 
făcut chestiunea aceasta? Sunt constructori care, eu când am previzionat am pus o sumă, ei au 
lucrat mai mult, oamenii au facturat, se încarcă cu TVA, de ce să nu le putem plăti, 
nu? Adică, nu văd care ar fi sensul, atâta timp cât ei și-au făcut treaba şi la anul nu știm cum 
vor fi. Probabil că va fi din ce în ce mai rău cu situația aceasta a banilor. Cum bine știți, lunile 
ianuarie-septembrie ne îngrădesc la o medie. A fost singura posibilitate prin care eu să pot să le 
fac aceste plăți, să le mut pe credit, pentru că media este una stabilită și nu putem să depășim. 
Nu cred că este un alt substrat sau altceva. Și credeți-mă că de 3 săptămâni la economic se 
lucrează rectificare după rectificare și aseară am stat și am analizat și am spus că dacă nu 
mutăm chestiunea aceasta, ultima ședință de CAIL se face mâine la Ministerul de Finanțe. 
Astăzi trebuie să fac notificarea. În luna decembrie nu se țin notificări. Până la anul vom avea 
bugetul mare pe 7 ianuarie, 45 de zile, sfârșit de februarie, ne ducem în martie. Gândiți-vă că 
vom face arierate, plăți restante și rămîn altele. Atâta timp cât sumele acestea sunt disponibile, 
cred că putem să le plătim. Este părerea mea și acum dvs. decideți.  

Dl Marius Ionel Ungureanu: Vă mulțumesc, domnule director!  
Dl Bojdan, vă rog! 
Dl Alexandru Todor Bojdan, consilier local: Mulțumesc! Bună ziua tuturor! Iată cum 

celebra ordonanță a austerității O.U.G. nr. 90 din 2023 lovește din nou în bugetul Sectorului 6. 
Dl premier Ciolacu a semnat ordonanța austerității și a creat o țopăială fiscală care ne 
blochează proiectele de investiții și ne obligă pe noi să facem această țopăială bugetară cu 
finanțele locale pentru a nu bloca șantierele de investiții. Îmi pare rău că grupul P.S.D. nu 
participă la ședință pentru a-și asuma un vot pe acest proiect și aceasta este adevărata lipsă de 
respect față de locuitorii Sectorului 6. La fel ca ieri, eu voi susține acest proiect pentru 
continuarea investițiilor în folosul locuitorilor Sectorului 6. Mulțumesc! 

Dl Gheorghe Ciontu: Stimate coleg, nu este vorba de ce spuneți dvs.. Aveți în vedere 
că noi am susținut reabilitarea termică a blocurilor. Acum nu se mai dorește. Deci noi am 
aprobat, am susținut, pentru că este o activitate absolut importantă pentru cetățenii Sectorului 6. 
Dacă dvs. considerați că reabilitarea termică a blocurilor pe care am votat-o cu toții, în valoare 
de 150 de milioane, este secundară și că aceasta o puneți pe seama unei țopăieli, cum spuneți 
dvs., generată de nu știu cine, vă înșelați, pentru că este evident faptul că nu s-a făcut această 
activitate aprobată de noi. Deci, cele, nu știu câte blocuri, care au fost în lista respectivă nu s-au 
realizat, este clar, altfel nu se justifică. De ce să iei banii de acolo, să-i bagi în alte obiective 
obiective de investiții. Deci, hai să ne respectăm ce votăm, hai să ne respectăm și să ne 
angajăm să facem ce trebuie. Nu aruncați, din punct de vedere politic, pe nu știu cine, nu, 
problema este în interiorul Primăriei Sectorului 6. Nu a făcut ce trebuia pentru reabilitarea 
acestor blocuri pentru care a avut banii aprobați inclusiv de P.S.D. și susinuți de P.S.D.. Nu 
P.S.D.-ul se opune, dumneavoastră vă opuneți să faceți lucrurile la timp și așa cum ar trebui din 
punct profesional. Nu este vorba de lejeritate, de nu știu ce flexibilitate, cum o spunea colegul 
ceva mai devreme. Nu, nu s-au făcut investițiile și acum acele investiții care au fost considerate 
atât de importante acum nu mai sunt importante, este clar nu? Dacă altele sunt mai importante 
decât acelea, dacă s-au făcut greșeli, asumați-vă greșelile fraților, nu aruncați politic pe alte 
chestii, că nu-i cazul.  

Dl Alexandru Todor Bojdan: Stimate coleg, eu îmi asum poziția de consilier local și 
atributul principal este să participi la ședințele comisiei de buget și la ședințele comisiei de plen 
în care suntem acum. Așa că este o lipsă de respect față de cetățenii Sectorului 6, ca ai dvs. 
colegi să nu participe deloc la această ședință și să voteze în consecință ce a făcut sau ce n-a 
făcut executivul Sectorului 6 este o discuție separată. Mulțumesc! 
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Dl Marius Ionel Ungureanu: Haideți să rămânem la discuția pe proiect, vă rog! 
Dl Gheoghe Ciontu: Nu se poate accepta ca să facă o amendare a bugetului în fiecare 

zi, mai ales când investițiile au un tren, investițiile au o logică, au o prioritizare și în interiorul 
priorizării sunt o serie întreagă de măsuri legale pentru a putea demara investiții. Nu te poți 
juca că mâine vreau o altă investiție. 

Dl Alexandru Teodor Bojdan: Dar nici nu te poți juca cu bugetul unei țări ca pe                
26 octombrie să emiți o ordonanță de urgență care afectează întregul buget național cu intrare 
în vigoare la 1 noiembrie.  

Dl Gheoghe Ciontu: Nu are nici o legătură aceasta cu blocurile. 
Dl Alexandru Teodor Bojdan: Ba da, are, pentru că a schimbat tot sistemul fiscal în 

țara aceasta.  
Dl Gheoghe Ciontu: Pentru dvs. are. Adică, au fost bani pentru blocuri, acum vrem              

să-i dăm pentru altceva pentru că a apărut o ordonanță.  Nu, domnule, îi dăm în altă parte 
pentru că n-am făcut investiții inițiale, clar.  

Dl Marius Ionel Ungureanu: Mulțumesc! Haideți să-l lăsăm pe dl Dubălaru, vă rog, 
că s-a scris la cuvânt! 

Dl Alexandru Teodor Bojdan: Îmi prezint scuze, eu întâi! Mulțumesc! 
Dl Lucian Dubălaru, consilier local: Mulțumesc frumos, domnule președinte! Voiam 

doar să clarific ceea ce a spus dl Ciontu pentru ca cetățenii să nu înțeleagă greșit. Procesul de 
reabilitare termică a fost derulat pe toată perioada anului 2023 și va continua și în 2024, deci nu 
oprim. După cum bine știe sigur, și dl Ciontu și colegii dânsului, este vorba despre ce ajunge la 
plată şi atunci nu este vorba că amânăm reabilitarea, ci într-adevăr, mutăm banii pe liniile 
bugetare care pot fi date către plată. Aceasta este tot! Mulțumesc! 

Dl Bogdan Ciocîrlan: Exact aceasta se întâmplă! Intervin și eu scurt! Este doar o 
prioritizare și nicidecum nu s-au realizat alte obiective de investiții, nimic altceva. Mulțumesc!  

Dl Marius Ionel Ungureanu: Dacă nu mai sunt discuții pe proiect, domnule secretar 
general, aș vrea să trecem la vot.  

Dl Demirel Spiridon: Da, dar dacă între timp s-au mai conectat doamne sau domni 
consilieri? 

D-na Gabriela Popescu, consilier local: Gabriela Popescu s-a conectat foarte greu,         
dar s-a conectat. 

Dl Demirel Spiridon: Mulțumesc! O văd și pe d-na Trăistaru. 
D-na Mihaela Ana Maria Ștefan, viceprimar: Dânsa spune că nu aude nimic. Cred că 

a scris ceva în chat.  
Dl Demirel Spiridon: A scris bună ziua în chat, dar nu o auzim nici noi pe dumneaei.  
Se intră în procedură de vot 
Dl Demirel Spiridon: Sunt 14 voturi “pentru” și o “abținere” (dl Florescu). Dl Ciontu 

nu mai este conectat.  
Dl Marius Ionel Ungureanu: Vă mulțumesc! Cu 14 voturi “pentru” și o “abținere”                

(dl Florescu), proiectul a fost adoptat.  
Mulțumesc și declar ședința închisă!  
 
 
 
 

 Preşedinte de ședință,                                                                     Secretar general Sector 6, 
 Marius Ionel Ungureanu                                                                            Demirel Spiridon 
 

 


